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Ik neem aan dat het de bedoeling is dat de wethouder dinsdag in de commissie bij het betreffende 
agendapunt antwoord geeft op de vragen van de fractie Linssen. 
 
Als Ronduit Open hebben wij ook een aantal vragen en wij denken dat onderstaande vraag enig 
reken- en uitzoekwerk zal betekenen. Om dinsdag as (ook) op deze vraag een antwoord te krijgen, 
stuur ik ze nu al via jou naar de wethouder/college. 
 
“Graag een overzicht van de gemaakte kosten tot heden mbt gemeenschapsaccommodatie 
Neeritter. Er is een budget beschikbaar gesteld door de raad, incl. een voorbereidingskrediet, en 
wij vragen om een verantwoording/om inzicht mbt de uitgaven die tot heden zijn gedaan voor 
gemeenschapsaccommodatie Neeritter?” 
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